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JEGYZŐKÖNYV 
 
 
KÉSZÜLT: Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. december 21-i    
üléséről. 
 
Ülés helye: Pásztói Polgármesteri Hivatal – Pásztó, Kölcsey u. 35.  
 
Jelen vannak: Farkas Attila polgármester, Bodrogi István, dr. Halász István,  Káposzta Csaba, 
Szabó Ádám,  Veres Róbert,  Zeke Tamás, képviselők.  
 
Dr. Sándor Balázs jegyző,  Bartus Lászó, osztályvezető, Dénes Anita Pásztó Fejlesztési 
Nonprofit Kft. részéről,  Máté Csaba ÉRV Zrt.részéről, Gyürky Márta Városgazdálkodási Kft. 
vezetője,  Tari Mihály, Berzák Gyuláné Szervezési Osztály munkatársai.  
 
Farkas Attila köszönti a megjelenteket Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a 
megválasztott 9 képviselőből 7 fő jelen van. 
 
Javaslatot tesz az ülés napirendjére a következő módosításokkal. A meghívóban szereplő 12. 
napirendi pontot 7. napirendként tárgyalják. További két előterjesztést is szükséges 
megtárgyalni, melyek a meghívóban nem szerepeltek. Javasolja, hogy a Pásztói Hírlap nyomdai 
munkáinak ellátására kötött szerződés módosítására vonatkozó javaslatot 8.-ként, míg a 
háziorvosi ügyeleti feladatellátáshoz szükséges helyiségek használatának jóváhagyásáról szóló 
előterjesztést 9.-ként tárgyalják. 
 
Megkérdezi van-e más javaslat. 
Egyéb javaslat nem hangzott el, szavazásra bocsátja a napirendet. 
A  döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület  7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
194/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
A képviselő-testület napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 
 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
2. Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat 2022.  évi költségvetésének módosítására. 

Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

3. Javaslat a 2023. évi átmeneti gazdálkodásról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

4. Javaslat a közterület használatának szabályairól szóló 4/2019. (II. 1.) önkormányzati 
rendelet módosítására. 
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs jegyző 
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5. Javaslat a temetőkről és a temetkezési tevékenységekről szóló 10/2014. (III. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

6. Javaslat a gyermekétkeztetést ellátó intézményekben fizetendő élelmezési térítési díjak 
megállapításáról szóló önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

7. Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat viziközmű vagyonrésze   ingyenes átadására a 
Magyar Állam részére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

8. Javaslat Pásztói Hírlap nyomdai munkáinak ellátására kötött szerződés módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

9. Javaslat háziorvosi ügyeleti feladatellátáshoz szükséges helyiségek használatának 
jóváhagyására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

10. Javaslat a gyermekétkeztetést ellátó szolgáltatóval kötött vállalkozási szerződés 
módosítására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

11. Tájékoztató az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
Előterjesztő: érintett osztályvezetők 
 

12. Beszámoló az alpolgármesterek 2022. évben végzett munkájáról 
Előterjesztő: Bodrogi István alpolgármester 
 

13. Beszámoló a tanácsnokok munkájáról. 
Előterjesztő: Káposzta Csaba Civil és sport tanácsnok 
                     Veres Róbert Gazdasági kapcsolatok tanácsnoka 
 

14. Javaslat a 2023. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyására 
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs jegyző 

 
15. Javaslat a „Pásztó-Hasznos háziorvosi rendelő felújítása, korszerűsítése” elnevezésű 

projekt eszközbeszerzéséhez kapcsolódó önkormányzati saját forrás biztosításához 
            Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

16. Tájékoztató a mátrakeresztesi fakanál múzeum és tájház 2022. évi működéséről. 
Előterjesztő: Gyürky Márta ügyvezető igazgató     
 

17. Tájékoztató a mátrakeresztesi ifjúsági tábor működéséről. 
Előterjesztő: Gyürky Márta ügyvezető igazgató    
  

18. Javaslat városi köztéri játszóterek üzemeltetésére kötött szerződés 2. számú          
módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
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19. Közérdekű bejelentések 
 

20. Javaslat önkormányzati lakásbérleti szerződés meghosszabbítására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

21. Javaslat önkormányzati lakásbérleti szerződés meghosszabbítására (II.) 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
I. NAPIRENDI PONT: 

 
Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
Farkas Attila: A legutóbbi testületi ülés óta két hét telt el. Ebben az időszakban a következő 
fontosabb eseményeket emeli ki.  
December 2-án részt vett Salgótarjánban egy politikai fórumon, ahol Hidvégi Balázs tartott 
tájékoztatót az aktuális brüsszeli fejleményekről.  December 3-4-5-én volt városi Mikulás a 
francia gimnázium épülete előtt.  December 6-án Budapestről érkeztek érdeklődők az Északi 
iparterület kapcsán, befektetési céllal. Már küldtek is ajánlatot és a januári testületi ülésen 
fognak tárgyalni róla. December 12-én a Roma Nemzetiségi Önkormányzatnak volt 
közmeghallgatás. Sajnos a képviselőkön kívül érdeklődők nem voltak. December 13-án a 
Zsigmond Király Általános Iskolában vett részt egy karácsonyi rendezvényen, illetve szinte 
minden intézményben volt karácsonyi program, melyeken az alpolgármesterekkel közösen 
képviselték az önkormányzatot. December 16-án Bátonyterenyén volt a Kelet-nógrádi 
polgármesterek találkozóján. December 18-án az evangélikus templomban volt egy nagyon 
színvonalas kórustalálkozó. Évzáró rendezvényre került sor a Városgazdálkodási Kft-nél, az 
Idősek Klubjában, illetve a Varázsvölgyben is. Ma délután 17 órakor pedig betlehemes játék 
lesz a francia gimnázium előtti téren.  
Kéri a tájékoztató elfogadását.  
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a két ülés közti tájékoztatót. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
195/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
A képviselő-testület a két ülés között történt fontosabb eseményekről adott tájékoztatást 
elfogadta.  

 
II. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat 2022.  évi költségvetésének módosítására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: A módosítás kapcsán három fontos tételt  emel ki. Az egyik ilyen nagy tétel 
volt 21 millió Ft összeggel a Pásztó Fejlesztéséért Nonprofit Kft. támogatása. Amikor a Kft. 
megalakult, úgy gondolták, hogy szeptemberre megérkeznek a TOP-os pályázati pénzek, de 
sajnos ez nem így alakult, ezért a finanszírozásukat meg kellett oldani. A másik jelentős tétel 
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a közétkeztetés díjának év közbeni emelkedése volt. Ennek zömét az önkormányzat magára 
vállalta a lakosság helyett. Ez mintegy 18 millió Ft plusz kiadást okozott.  Szintén 7 millió Ft-
os többletkiadás keletkezett a városi rendezvények  kapcsán. Ennek leginkább az volt az oka, 
hogy év elején alacsony összeget terveztek be.  
Az idei év gazdálkodás szempontjából még nehezebb volt, mint a Covid időszaka alatt. A 
háború szinte mindenre kihatott és az energia árak emelkedése miatt Pásztón is megszorító 
intézkedéseket kellett bevezetni. Várható, hogy a kormányzat segítséget fog nyújtani az oktatási  
és szociális intézmények energiaköltségeinek kompenzálására. 
Bár nem kapcsolódik a költségvetés módosításához, de mai hír, hogy Pásztónak nyertes lett egy 
turisztikai pályázata, mely bruttó 600 millió Ft-ot jelent. A pályázat egy illúziópark kialakítását 
teszi lehetővé. 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
rendelet módosítást.  
 
Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a rendelet módosítást.  
 
Dr. Halász István: Az Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra javasolja a rendelet 
módosítást.  
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
17/2022. (XII. 22.) önkormányzati rendelete a 3/2022.(II.16.) költségvetési rendelet 
módosításáról  
(A rendelet szövege a jkv-höz mellékelve). 
 

III. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a 2023. évi átmeneti gazdálkodásról szóló önkormányzati rendelet megalkotására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: Az átmeneti gazdálkodásról minden évben szükséges rendeletet alkotni, mely 
addig hatályos, amíg a következő évi költségvetés nem kerül elfogadásra. Erre az átmeneti 
időre határozza meg a gazdálkodás szabályait.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
rendelet tervezetet. 
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Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a rendelet tervezetet. 
 
Dr. Halász István: Az Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra javasolja a rendelet 
tervezetet. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
18/2022. (XII. 22.)  önkormányzati rendelete 
az önkormányzat 2023. évi átmeneti gazdálkodásáról 
(A rendelet szövege a jkv-höz mellékelve). 
 

IV. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a közterület használatának szabályairól szóló 4/2019. (II. 1.) önkormányzati rendelet 
módosítására. 
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs jegyző 
 
Dr. Sándor Balázs: A legutóbbi testületi ülés óta újra gondolva és számolva, a közterület 
használati díjak 50-55 %-os emelésére tesz javaslatot. Kivétel ez alól az idény jellegű árusítás, 
melynek díja  mintegy 5-6-szorosára emelkedne.  Ezeket a mértékeket a Gazdasági Tanácsnok 
Úrral egyetértésben javasolja elfogadásra a képviselő-testületnek. A közterület használati 
díjtételek 7 éve nem voltak módosítva, tehát elmondható, hogy mindenképpen indokolt. 
 
Farkas Attila: Személy szerint is támogatja és egyetért a díjak emelésével.  
 
Káposzta Csaba: Szintén egyetért az emeléssel, leginkább azért is, mert amikor idényárusok 
jelennek meg, nagyon alacsony díjat kellett fizetniük. 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
rendeletmódosítást.  
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
19/2022. (XII. 22.) rendelete a közterület használatának szabályairól szóló 4/2019. (II. 1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
(A rendelet szövege a jkv-höz mellékelve) 
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V. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a temetőkről és a temetkezési tevékenységekről szóló 10/2014. (III. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: Ugyanaz a helyzet, mint az előző rendeletnél, vagyis több éve nem lettek 
módosítva a díjak. Jelen javaslat 50 és 100 %-os díjemelést tartalmaz, mellyel egyetért és kéri 
a képviselő-testületet, hogy támogassák.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
rendelet módosítást.  
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
20/2022. (XII. 22.)  önkormányzati rendelete 
a temetőkről és a temetkezési tevékenységekről szóló 10/2014. (III. 28.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 
(A rendelet szövege a jkv-höz mellékelve). 
 

VI. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a gyermekétkeztetést ellátó intézményekben fizetendő élelmezési térítési díjak 
megállapításáról szóló önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: 2022. szeptemberében egy rendkívüli díjemelést kellett végrehajtanunk, mivel az 
év közbeni nyersanyag árváltozások ezt indokolták. A rendelet módosítás óta eltelt néhány 
hónapban a nyersanyag- és az energiaárak rohamos emelkedést mutatnak, ami ismét jelentősen 
növeli a szolgáltatás árát. A velünk szerződésben álló legnagyobb szolgáltató, a Hungast Vital 
Kft. előzetesen 46 %-os emelést jelentett be. Személyes tárgyalást kezdeményeztünk a céggel, 
melynek eredményeként 35 %-ra vitték le ajánlatukat.  
A szolgáltatók által megajánlott áremelést kénytelenek vagyunk a nyersanyag normában is 
érvényesíteni, mivel az önkormányzat nem tud a szükségesnél több terhet átvállalni. Már eddig 
is 28 millió Ft-tal többet tettünk bele az állami támogatáson felül. 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
rendelet módosítást. 
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Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a rendelet módosítást. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat  21/2022. (XII. 22.)  önkormányzati rendelete 
a gyermekétkeztetést ellátó intézményekben fizetendő  
élelmezési térítési díjak megállapításáról szóló 11/2022.(VIII.25.) számú rendelet 
módosításáról 
(A rendelet szövege a jkv-höz mellékleve). 
 

VII. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat Pásztó Városi Önkormányzat viziközmű vagyonrésze   ingyenes átadására a Magyar 
Állam részére 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: A napirend tárgyalásánál köszönti Máté Csabát, aki az ÉRV Zrt. képviseletében 
van jelen.   Ez az előterjesztés arról szól, hogy az önkormányzat viziközmű vagyona átadásra 
kerül a Magyar Állam részére. Innentől kezdve minden költség az államot terheli. 
Ezt az előterjesztést a Pénzügyi és TEF Bizottság nem tárgyalta, mivel a testületi ülés előtt 
került kiosztásra, de a testület dönthet anélkül is. 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala minősített szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
196/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat a Pásztó Város 
Önkormányzata tulajdonát képező víziközmű vagyon helyzetének és az ahhoz kapcsolódó 
feladatellátási kötelezettségek teljesítésének áttekintésére, valamit a feladatellátási 
kötelezettség és ahhoz kapcsolódó vagyon Magyar Állam részére történő átruházására irányuló 
Integrációs Programban történő részvételre” tárgyú előterjesztést és a következő határozatot 
hozza: 
 
1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilvánítja azon szándékát, hogy az őt 
terhelő víziközmű- szolgáltatás biztosítása vonatkozásában fennálló ellátási kötelezettségének 
a Magyar Államra történő átruházására irányuló Integrációs Programban részt kíván venni.  
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2. A Képviselő-testület a jelen határozat 1. pontjában megjelölt cél megvalósítása érdekében 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a Nemzeti Vízművek Zrt.-vel tárgyalásokat folytasson le 
az alábbi tárgykörökben:  
 
-   a víziközmű vagyon és az azt működtető vagyon átadása, 
-   az átadással érintett víziközmű rendszer üzemeltetését szerződéses jogviszony alapján ellátó 
ÉRV. Északmagyarországi Regionális Vízművek Zrt.-ben (székhely: 3700 Kazincbarcika, 
Tardonai út 1. cégjegyzékszám: 05-10-000123) meglévő, az Önkormányzat tulajdonát képező 
törzsrészvények átruházása.  
 
3. A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy az egyeztetések lefolytatását követően az 
ellátási felelősség, a víziközmű-vagyon, a víziközmű működtető eszközök és a fel nem használt 
fejlesztési források állam részére történő átadásáról szóló előterjesztést terjessze a Képviselő-
testület elé. 
 
4. A Képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy jelen határozatáról a Magyar Állam 
képviseletében eljáró Nemzeti Vízművek Zrt.-t, valamint az üzemeltető ÉRV. 
Északmagyarországi Regionális Vízművek Zrt.-t értesítse.  
 

Felelős:  Farkas Attila polgármester 
Határidő:  azonnal és folyamatos 

 
VIII. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat Pásztói Hírlap nyomdai munkáinak ellátására kötött szerződés módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: Itt szintén a megemelkedett energia árak okozzák a papír árának emelkedését, 
melynek következtében a nyomdai munkálatok költségei is emelkedtek. Ezért a Hírlap 
kiadója is áremelést kezdeményezett, 72 Ft + ÁFA/db lenne az új ár.  A Hírlap 2023-ban négy 
alkalommal fog megjelenni, az eddigi 6 alkalommal szemben.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
197/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Pásztói Hírlap nyomdai 
munkáinak ellátására kötött szerződés módosításáról szóló javaslatot és az alábbiak szerint 
dönt. 
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Az alapanyagár jelentős emelkedésére figyelemmel a Visual Print Kft-vel kötött, 2020. február 
28-án kelt nyomdaipari szolgáltatási szerződés 2. pontjában szereplő elkészítési ár szolgáltató 
által javasolt emelését elfogadja.  
Az elkészítési árat 2022. december 15-i hatállyal 72,-ft.+ÁFA/db. áron határozza meg. 
Felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés mellékletét képező nyomdaipari szolgáltatási 
szerződés 2. számú módosításának aláírására. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: szöveg szerint 
 

IX. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat háziorvosi ügyeleti feladatellátáshoz szükséges helyiségek használatának 
jóváhagyására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: Ez egy rendkívüli előterjesztés, melyet a bizottságok sem tudtak megtárgyalni, 
mivel most az ülés előtt készült el. A járás 11 településének lejár a szolgáltatóval kötött 
szerződése 2022. december 31-én és a szolgáltató 4-5-szörös árajánlatot adott a következő 
időszakra. Ezt a települések nem tudják vállalni, ezért megkeresték azt a szolgáltatót, amely 
Pásztót is ellátja. Megkeresték az önkormányzatunkat is, hogy tudnánk-e biztosítani ugyanazt 
a helyiséget az ügyelet ellátására, mint ahol a pásztói ügyeleti ellátás történik.  Erre két 
alternatíva készült. Az egyik, hogy ingyenesen biztosítjuk a helyiséget az ügyelet részére a 11 
település tekintetében, a másik, hogy havi 200 eFt bérleti díj ellenében  egy-egy település 
lakosságszámának arányában. Személy szerint az utóbbi változatot támogatja. 
Egyébként 2023. január 1-től az állam fokozatosan átveszi az orvosi ügyelet ellátását és 2024. 
január 1-ig megtörténik teljes egészében az átvétel, minden költségével együtt. Nógrád 
megyében ez az átvétel szeptember hónapban fog megtörténni.  
 
Kérdés  
 
Zeke Tamás: Mennyiben kerül Pásztó önkormányzatának a rendelő üzemeltetése, illetve 
hogyan számolták ki a havi 200 eFt-ot. Pásztó mennyit fizet a szolgáltatónak az ügyelet 
ellátásáért?  
 
Farkas Attila: Bartus László osztályvezető úr részletesebb információval tud szolgálni, ezért 
kéri, adja meg a választ. 
 
Bartus László: Az üzemeltetés költségei változatlanok lesznek, mivel ugyanott látják el az 
ügyeletet. Pásztó város önkormányzata havi 3 millió 250 eFt-ot fizet a Pannon Paramedic Kft-
nek az orvosi ügyelet, mint szolgáltatás ellátásáért. Az ehhez kapott állami támogatás messze 
nem elég, tehát ezért is lesz jó, ha átkerül az államhoz ez a feladat. A bérleti díj összegének 
megállapítása tulajdonképpen saját gondolata volt, de ha ezzel nem értenek egyet, most még 
van lehetőség módosítani azt.  
 
Zeke Tamás: Ha visszaosztja a havi 200 eFt-ot, a 11 településnek egyenként is csak kb. 20 eFt-
jába kerül havonta.  Viszont mivel kibővül  az ellátandók létszáma, biztosítanak-e pl. plusz 
orvosi létszámot?  Volt már abból korábban probléma, hogy az ügyeletet ellátó orvos nem volt  
a helyzet magaslatán, a megnövekedett ellátandó létszám miatt ez fokozódhat is. 
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Farkas Attila: Biztos abban, hogy nem fognak plusz orvost adni, tehát növekedni fog a 
leterhelés.  Viszont ha nem adná meg a testület az engedélyt, a 11 település orvosi ellátás nélkül 
maradna. Ezt nem engedhetik meg.  Erkölcsileg mindenképpen kötelesség és egyébként is csak 
szeptemberig kell ezt biztosítani.  
 
Bartus László:  Az orvosi ügyeletet ugyanannyi orvossal fogják ellátni, mint eddig. 
Amennyiben a testület mégsem fogadná ezt el, úgy a Népegészségügyi Szolgálat nagy 
valószínűséggel Pásztót jelölné ki az ügyelet  biztosítására.  A forgalmi adatok egyébként 
csökkenést mutatnak és még az is elképzelhető, hogy a szolgáltató a plusz bevételből tud esetleg 
másik orvost is bevonni.  
 
Dr. Halász István: Mekkora alapterületű az az ingatlan, melyet most használ az orvosi ügyelet? 
 
Bartus László: Három helyiségből áll és kb. 50 m2.  
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja az „A”  határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 5 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett nem fogadta el.  
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a „B”  határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.   
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
198/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a háziorvosi ügyeleti 
feladatellátáshoz szükséges helyiségek használatának jóváhagyásáról szóló javaslatot, és az 
alábbiak szerint dönt: 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Pannon Paramedic 
Kft. a 3060 Pásztó, Semmelweis utca 2. szám alatti ingatlanban lévő háziorvosi ügyeleti 
helyiségeket a Palotás, Kisbágyon, Buják, Szirák, Egyházasdengeleg, Bér, Vanyarc, 
Erdőtarcsa, Erdőkürt, Kálló, Héhalom települések háziorvosi ügyeleti ellátása céljából 
havi 200 000,- ft. bérleti díj ellenében használja. 
 

2. Felhatalmazza polgármesterét a fenti tartalmú ingatlan-bérleti szerződés megkötésére. 
 
Határidő: ülést követő nap 
Felelős: polgármester 
 

X. NAPIRENDI PONT: 
 

Javaslat a gyermekétkeztetést ellátó szolgáltatóval kötött vállalkozási szerződés módosítására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
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Farkas Attila: Ez az előterjesztés arról szól, hogy mindkét szolgáltató áremelési igényt jelentett 
be és a tárgyalások során a határozati javaslatokban szereplő szolgáltatási díjban egyeztek meg.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja mindkét 
határozati javaslatot. 
 
Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja mindkét  határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja az I.  határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
199/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Hungast Vital Kft-vel kötött 
vállalkozási szerződés módosításáról szóló javaslatot és az alábbiak szerint dönt. 
 

1. A Hungast Vital Kft-vel 2014.  március 31. napján kötött, azóta többször módosított 
vállalkozói szerződésben rögzített szolgáltatási egységárat 35 %-kal megemeli, melyet 
a megrendelő, Pásztó Városi Önkormányzat elfogad. 
 

2. Felhatalmazza polgármesterét a határozat mellékletét képező vállalkozási szerződés 
módosításának aláírására. 
 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2022. 12. 31. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a II.  határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
200/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Lacibá Konyhája Kft-vel, a 
Salgótarjáni Tankerületi Központtal és a Pásztói Egységes Gyógypedagógiai Módszertani 
Intézmény, Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Kollégiummal fennálló 
együttműködési megállapodás módosításáról szóló javaslatot és az alábbiak szerint dönt. 
 

1. A Lacibá Konyhája Kft a 2022.  június 27. napján kötött együttműködési 
megállapodásban rögzített szolgáltatási egységárakat átlagosan 32,33 %-kal megemeli, 
melyet a megrendelő, Pásztó Városi Önkormányzat elfogad. 
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2. Felhatalmazza polgármesterét a határozat mellékletét képező együttműködési 
megállapodás 2. számú módosításának aláírására. 
 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2022. 12. 31. 
 

XI. NAPIRENDI PONT: 
 
Tájékoztató az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
Előterjesztő: érintett osztályvezetők 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 
Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot. 
 
Dr. Halász István: Az Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra javasolja a határozati 
javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
201/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat bizottságai, a polgármester 
és a jegyző átruházott hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót megtárgyalta és 
elfogadja.  
 

XII. NAPIRENDI PONT: 
 
Beszámoló az alpolgármesterek 2022. évben végzett munkájáról 
Előterjesztő: Bodrogi István alpolgármester 
           Barna Tibor Józsefné alpolgármester 
 
Farkas Attila: Megköszöni mindkét alpolgármester 2022. évben végzett áldozatos munkáját. 
Nagyon nagy segítség volt számára, hogy a különböző rendezvényeken, tárgyalásokon szinte 
minden alkalommal volt képviselete az önkormányzatnak.  
A továbbiakban is számít munkájukra.  
  
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
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Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja  mindkét 
határozati javaslatot. 
 
Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja mindkét  határozati javaslatot. 
 
Dr. Halász István: Az Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra javasolja a két 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja  Barna Tibor Józsefné alpolgármester beszámolóját.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
202/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Barna Tibor Józsefné alpolgármester 2022. 
évben végzett munkájáról szóló beszámolót megtárgyalta és elfogadta. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja  Bodrogi István  alpolgármester beszámolóját.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
203/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Bodrogi István alpolgármester 2022. évben 
végzett munkájáról szóló beszámolót megtárgyalta és elfogadta. 
 

XIII. NAPIRENDI PONT: 
 
Beszámoló a tanácsnokok munkájáról. 
Előterjesztő: Káposzta Csaba Civil és sport tanácsnok 
                     Veres Róbert Gazdasági kapcsolatok tanácsnoka 
 
Káposzta Csaba: 2022. év elején határidőben minden civil szervezet elszámolt a kapott 
támogatással, így ismét be tudták nyújtani támogatás iránti igényüket. 2022-ben 6,6 millió Ft-
ot adtak a civil szervezeteknek, valamint ugyanennyit a sport szervezeteknek is. Ez az összeg 
1-1 millióval volt kevesebb a 2021. évi támogatásnál.  Sikerült a pályázati lehetőségeket 
kihasználni, így pl. megvalósulhatott a Béke utcában egy kézilabda pálya, amely több funkciót 
is betölt, vagy pl. a Hajós Alfréd úti sporttelepen világítást kapott a pálya és tervezik a lelátót 
is újjáépíteni. A civil és sport szervezetek nagy értéket képviselnek egy város életében, hiszen 
közösség formáló és összetartó erejük van.. Megköszöni mindenki munkáját és segítségét.  
 
Farkas Attila: Megköszöni Káposzta Csaba civil és sport tanácsnok munkáját. 
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Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja  a 
határozati javaslatot. 
 
Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a   határozati javaslatot. 
 
Dr. Halász István: Az Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra javasolja a  
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja  a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
204/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Káposzta Csaba Civil és sport tanácsnok 
2022. évben végzett munkájáról szóló beszámolót megtárgyalta és elfogadta. 
 
Farkas Attila: Megkérdezi Veres Róbert gazdasági kapcsolatok tanácsnokát, kívánja-e szóban 
kiegészíteni a beszámolóját. 
 
Veres Róbert:  A lakosság tájékoztatása céljából a kórházzal kapcsolatban mond néhány 
információt. A híresztelésekkel ellentétben nincs olyan szándék, hogy bárki is eladja, vagy 
bárki megvegye. Sokat dolgoznak azon dr. Boczek Tibor igazgató úrral együtt, hogy 
megmentsék a rehabilitációs osztályt. Az a probléma a rehabilitációs osztályon, hogy nincs 
elegendő orvos és ez veszélyezteti a működést.  
 
Farkas Attila: Ez így igaz és megköszöni Veres Róbert munkáját is, melyet a kórház érdekében 
végez, illetve sok más területen is hasznos tevékenységet végzett.  
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja  a 
határozati javaslatot. 
 
Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a   határozati javaslatot. 
 
Dr. Halász István: Az Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra javasolja a  
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja  a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
205/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Veres Róbert Gazdasági kapcsolatok 
tanácsnoka 2022. évben végzett munkájáról szóló beszámolót megtárgyalta és elfogadta. 
 

XIV. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a 2023. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyására 
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs jegyző 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja  a 
határozati javaslatot. 
 
Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a   határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja  a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
206/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2023. évi belső ellenőrzési terv 
jóváhagyására készített előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozta: 

1. A Képviselő-testület az előterjesztett 2023. évi belső ellenőrzési tervet az 
előterjesztésben szereplő feladatok meghatározásával, a melléklet szerint elfogadja. 

 Határidő: ütemezés szerint, 2023. december 31. 
 Felelős: belső ellenőrzési vezető, jegyző. 

XV. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a „Pásztó-Hasznos háziorvosi rendelő felújítása, korszerűsítése” elnevezésű projekt 
eszközbeszerzéséhez kapcsolódó önkormányzati saját forrás biztosításához 
            Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: A projekt jelenleg hatályban lévő Támogatási Szerződése szerint az 
eszközbeszerzésre bruttó 16.109.721 Ft keretösszeg áll rendelkezésre, viszont a beszerzendő 
eszközök értéke összesen 16.542.419 Ft. 
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A projekt sikeres megvalósítása és az alapfelszereltséghez szükséges eszközök biztosítása 
érdekében Pásztó Városi Önkormányzat kizárólag saját forrásból tudja biztosítani az eszközök 
ellenértékének hiányzó fedezetét, amelynek összege nettó 340.707 Ft + ÁFA, azaz bruttó 
432.698 Ft. 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja  a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja  a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű  szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
207/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a „Pásztó-
Hasznos háziorvosi rendelő felújítása, korszerűsítése” elnevezésű projekt keretében 
megvalósuló eszközbeszerzéshez kapcsolódó önkormányzati saját forrás biztosítására tett 
javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat a „Pásztó-Hasznos háziorvosi rendelő felújítása, 
korszerűsítése” című, TOP-4.1.1-16-NG1-2019-00001 azonosítási számú projekt 
keretében az egészségügyi szolgáltatások nyújtásához szükséges szakmai 
minimumfeltételekről szóló 60/2003. (X.20.) ESzCsM rendeletben foglalt 
minimumfeltételeknek megfelelő orvos technikai műszer, gép, eszköz, berendezések 
beszerzését, továbbá a területi védőnői ellátásról szóló 49/2004. (V.21.) ESzCsM 
rendeletben foglalt alapfelszereltség biztosításához szükséges eszközök beszerzését 
támogatja a tárgyi projekt hatályban lévő Támogatási Szerződéséhez kapcsolódó 
eszközlista szerint. 

 
2. Pásztó Városi Önkormányzat a tárgyi projekthez kapcsolódó eszközbeszerzést illetően 

a hatályos eszközlista hiánytalan teljesítésére nettó 340.707 Ft + ÁFA, azaz bruttó 
432.698 Ft saját forrást biztosít a 2022. évi költségvetés terhére az eszközök 
összértékének teljes körű fedezetére.  

 
Határidő: haladéktalanul 
Felelős: polgármester 

 

XVI. NAPIRENDI PONT: 
 
Tájékoztató a mátrakeresztesi fakanál múzeum és tájház 2022. évi működéséről. 
Előterjesztő: Gyürky Márta ügyvezető igazgató    
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Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja  a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja  a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű  szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
208/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztói 
Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft. Mátrakeresztesi Fakanál Múzeum és Tájház 
2022. évi működéséről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztói Városgazdálkodási 
Közhasznú Nonprofit Kft. Mátrakeresztesi Fakanál Múzeum és Tájház 2022. évi 
működéséről szóló előterjesztést elfogadja. 
 

2. Pásztó Városi Önkormányzat 2022. évi költségvetésében biztosított, a Mátrakeresztesi 
Fakanál Múzeum és Tájház veszteségére elkülönített támogatási keret a Pásztói 
Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft. részére nem kerül átutalásra, mivel az  
1.535.437,-Ft összegű veszteséget a Kft. a Mátrakeresztesi Ifjúsági Tábor nyereségéből 
finanszírozta a beszámolási időszak folyamán. 

 
XVII. NAPIRENDI PONT: 

  
Tájékoztató a mátrakeresztesi ifjúsági tábor működéséről. 
Előterjesztő: Gyürky Márta ügyvezető igazgató    
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja  a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja  a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű  szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
209/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztói 
Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft. által üzemeltett Mátrakeresztesi Ifjúsági Tábor 
működéséről szóló tájékoztatót és az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztói Városgazdálkodási 
Közhasznú Nonprofit Kft. által üzemeltett Mátrakeresztesi Ifjúsági Tábor működéséről 
készített tájékoztatót elfogadja. 

 
 

XVIII. NAPIRENDI PONT: 
 
 Javaslat városi köztéri játszóterek üzemeltetésére kötött szerződés 2. számú módosítására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Kérdés nem volt. 
Vélemény, észrevétel 
 
Káposzta Csaba: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja  a 
határozati javaslatot. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja  a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű  szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
210/2022. (XII. 21.) számú határozata  
 

Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a városi köztéri 
játszóterek üzemeltetésére kötött szerződés 2. számú módosítására tett javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Pásztói Városgazdálkodási 
Közhasznú Nonprofit Kft. és Pásztó Városi Önkormányzat között 2022. április 29. napján, a 
városi köztéri játszóterek üzemeltetésére kötött szerződés 2. számú módosítását az 
„Önkormányzati tulajdonú köztéri játszóterek” című mellékletére vonatkozóan, jelen határozat 
melléklete szerint.  
 

XIX. NAPIRENDI PONT: 
 

Közérdekű bejelentések  
 
Káposzta Csaba: A megépült elkerülő utat továbbra sem használják az EGLO-ba érkező 
kamionok, valamit ki kell találni, hogy ne a Mátraszőlősi úton közlekedjenek. Ismételten 
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felhívja a figyelmet a csúszásmentesítésre és a lakosságot is figyelmeztetni kell, hogy 
gondoskodjanak az ingatlanaik előtti csúszásmentesítésről szükség esetén. 
 
Dr. Sándor Balázs: A város honlapján és a hirdetőtáblán közzéteszünk egy felhívást a lakosság 
felé a csúszásmentesítéssel kapcsolatban.  
 
Farkas Attila: Az elkerülő úttal kapcsolatban a következőket válaszolja. A Mátraszőlősi út 
állami közút, tehát az önkormányzat nem helyezhet ki semmiféle forgalomkorlátozó táblát. 
Ezért levélben megkeresték az illetékes hatóságot a táblák kihelyezésével kapcsolatban. 
Válaszlevelükben még további adatokat kértek és remélhetőleg a következő hónapban 
kihelyezik a korlátozó táblákat.  
 
Káposzta Csaba: Megköszöni mindenki munkáját, akik részt vettek a város karácsonyi 
dekorációjának elkészítésében.  
 
Dr. Halász István: Amennyiben a Mátraszőlősi úton korlátozni fogják a kamion forgalmat, 
akkor a Baumit Kft-hez hogyan hajtanak majd be? Nem rég döntött arról a testület, hogy a 
Mátraszőlősi útról lesz a bejárat a Baumit felé, ha megvalósul a fejlesztés. 
 
Farkas Attila: Az még kicsit távolabb van időben, de akkor valószínűleg szükség lesz 
valamilyen módosításra. Egyébként az állami közútkezelő felé azt jelezték, hogy 2023. 
december 31-ig kérjük a korlátozó táblák kihelyezését, aztán majd meglátjuk, miként alakulnak 
a dolgok. 
 
Zeke Tamás: A szennyvízvezeték cseréje során a Galamb utcában nagyon nagy sár lett. Az ott 
lakók megértéssel fogadták, viszont korábban ígéretet kaptak arra, hogy az utcánál lévő 
fordulóba mart aszfaltot fognak vinni. Ez eddig még nem történt meg.  Kéri, hogy ezt 
mindenképpen oldják meg, mert a sár miatt gyalogosan sem lehet közlekedni.  
 
Farkas Attila: Van tudomása arról. hogy a Galamb utcában milyen állapotok vannak, mert más 
érintettől is hallotta. Azt nem tudja, ki tett ígéretet a mart aszfalt elhelyezésére. 
 
Zeke Tamás: Ezt Genyéné Batta Nikoletta osztályvezetővel beszélte meg, aki telefonon 
egyeztetett és biztató választ kapott a kivitelezőtől. Zúzott kővel leszórták ugyan, de nagyon 
nagy sár maradt ennek ellenére is.  
 
Farkas Attila: Valószínűleg a két ünnep között már nem dolgoznak, de ha megígérték, 
remélhetőleg teljesíteni is fogják.  
 
A képviselő-testület zárt üléssel folytatja a munkát. 
A zárt ülésről külön jkv. készül. 
 
Farkas Attila: Megköszöni a részvételt, az ülést bezárja.  
 

km.f. 
 
 

 Farkas Attila       dr. Sándor Balázs 
 polgármester                jegyző 


